
Title (en)
Controlling the thickness of a liquid surface coating layer on a long object emerging from a bath

Title (de)
Kontrolle der Dicke einer flüssigen Oberflächenschicht auf einem, aus einem Schmelzbad austretendem, langgestrecktem Gegenstand.

Title (fr)
Contrôle de l'épaisseur d'une couche liquide à la surface d'un objet allongé émergeant d'un bain

Publication
EP 1457581 A1 20040915 (FR)

Application
EP 04447055 A 20040305

Priority
BE 200300153 A 20030312

Abstract (en)
Controlling the thickness (6,9) of a liquid layer entrained on the surface of an elongated object (1) emerging upwards, essentially vertically, from
a bath (2) comprises, at the outlet of the bath, a drying operation by means of waves of liquid under pressure (8,8'). An independent claim is also
included for an installation for putting this method of control into service.

Abstract (fr)
La présente invention se rapporte à un procédé de contrôle de l'épaisseur (6, 9) d'une couche liquide entraînée à la surface d'un objet allongé
(1), de préférence une bande ou un fil métallique, émergeant d'un bain (2) vers le haut, caractérisé en ce qu'il comprend à la sortie du bain une
opération d'essorage au moyen de lames de liquide sous pression (8, 8'). L'invention concerne également une installation pour la mise en oeuvre du
procédé. <IMAGE>
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